
Sokinsuonkujan kaavahankkeen asukastilaisuuden kooste

Asukastilaisuus pidettiin Valtuustotalon kahviossa 23.10.2019. Paikalle saapui noin
50 henkilöä keskustelemaan asemakaavan muutoksesta.

Tilaisuus alkoi Sokinsuonkujan kaavahankkeen esittelyillä. Esittelyaineistot ovat
luettavissa: Sokinsuonkuja, 611520 Valmisteluvaihe.

Asukastilaisuus Valtuustotalon kahviossa 23.10.2019

Tilaisuudessa kirjattuja asukkaiden kommentteja ja mielipiteitä:

Alueelle ei haluta korkeita kerrostaloja

Tiivis ja korkea rakentaminen ei sovi alueelle. Suunnitelmia pidettiin ylimitoitettuina.
Kaupunki saa kehittyä, mutta viihtyisyyttä ei saa unohtaa. Puisto, omakotitalot ja
matala rakentaminen saivat kannatusta.

Liikenne jo nyt ruuhkaista

Liikenteen lisäystä pidettiin alueelle mahdottomana, kun se ei toimi nytkään.
Liikenteen kasvaessa alueen turvallisuus vaarantuisi. Parkkipaikkojen riittävyyttä
myös kyseltiin.

Palveluiden riittävyys

Asukkaat toivovat päiväkotipaikkojen säilymistä. Paikalla ollut pieni tyttö tokaisikin:
”Pellavaa ei saa purkaa”. Nykyisen purettavaksi aiotun palvelukeskuksen voisi

https://www.espoo.fi/fi-FI/Asuminen_ja_ymparisto/Kaavoitus/Asemakaava/Asemakaavoituskohteet/VanhaEspoo/Sokinsuonkuja_611520/Valmisteluvaihe


merkitä julkisen palvelun alueeksi, johon voisi sijoittaa päiväkodin. Vanhan ostarin
purkaminen on asukkaista hyvä asia, kunhan kaupan palvelut edelleen säilyvät.
Asukkaat olivat huolissaan siitä, että palveluiden tarjonta entisestäänkin heikentyy.

Lopuksi asukkaat toivoivat, että tätä aluetta kunnioitettaisiin ja Suvelasta
suunniteltaisiin viihtyisä asuinalue.

Tilaisuudessa kerrottiin, että nyt on aika (21.10.-19.11.2019)  jättää kirjalliset
mielipiteet kaavan valmisteluaineistosta. Mielipiteitä voi antaa myös kaavahankkeen
sivulla olevan kaavapalautekyselyn kautta. Tilaisuus päättyi klo 19.00.


